
HDZ Varaždinske županije slavi tri i pol desetljeća rada: „Postigli smo 

povijesne rezultate, nikada više ulaganja i projekata”

18.3.2025.

Hrvatska demokratska zajednica Varaždinske županije na svečanosti održanoj u 

ponedjeljak u varaždinskoj Areni, pred više od 1.500 članova i simpatizera stranke, 

obilježila je 35. obljetnicu utemeljenja. Svečanosti se uz brojne ministre i čelne ljude 

stranke odazvao i predsjednik HDZ-a Andrej Plenković. 

On je zahvalio svim članicama i članovima na požrtvovnom radu i angažmanu u radu 

stranke tijekom tri i pol desetljeća. Ujedno je uputio pohvalu Anđelku Stričaku kao županu 

Varaždinske županije na brojnim postignućima u protekle četiri godine.

- Varaždinska županija je bila ona sa najagilnijim projektima, sa najviše ulaganja u bilo 

kojem resoru. Da li je to cestovna infrastruktura privlačenje u gospodarskom smislu 

privatnih ulaganja u ovaj kraj, da li je to zdravstvo, obrazovanje, socijalna pitanja - kazao je

Plenković dodavši kako vjeruje da će sva ta postignuća dobiti odgovarajuće svjetlo dana u 

razdoblje pred nama, a to su lokalni izbori.



Napomenuo je kako je prihod Varaždinske županije, u odnosu na početak mandata 

Stričaka kao župana, porastao za oko 22 milijuna eura što je enorman porast, a samim 

time je porasla i mogućnost za veća ulaganja. Ujedno je zahvalio i ministru Damiru 

Habijanu koji u trećoj Vladi premijera Plenkovića obnaša svoju drugu ministarsku dužnost -

onu koja se odnosi na pravosuđe, upravu i digitalnu transformaciju, a koju je preuzeo 

nakon resora gospodarstva i održivog razvoja. Osvrnuo se i na skorašnje lokalne izbore.

-  Hrvatska demokratska zajednica sa našim partnerima je u poziciji da ima 15 od 20 

županija, da ima 45 posto gradova, 45 posto općina, da je na nacionalnoj razini formirala 

treću Vladu. Naravno da je takva dominantna politička pozicija HDZ-a uvijek izazov za one

koji su naši politički suparnici, koji bi htjeli barem negdje napraviti neki proboj i rezultat. Mi 

ćemo nastojati zadržati ono što u ovom trenutku imamo, u smislu uživanja povjerenja 

birača i tamo gdje je moguće, tražiti povjerenje na temelju postignuća naših kandidatkinja i

kandidata i predstavljenim programima - poručio je Plenković dodavši kako daje punu 

podršku kandidatkinji za gradonačelnicu Grada Varaždina, Spomenki Kiđemet-Piskač u 

čiju pobjedu je uvjeren.

Predsjednik Županijske organizacije HDZ-a i župan Varaždinske županije Anđelko Stričak 

podsjetio je kako ove godine slijedi niz obilježavanja 30. obljetnica vojno-redarstvenih 

operacija kojima je završen Domovinski rat - od Bljeska, Ljeta 95., Oluje, Maestrala, do 

Južnog poteza, a u svima su sudjelovale varaždinske ratne postrojbe.

Tim akcijama je pod vodstvom prvog hrvatskog predsjednika i utemeljitelja naše stranke 

doktora Franje Tuđmana završen rat te je osigurana neovisnost i samostalnost naše 

domovine. .

Što se tiče Varaždinske županije, župan je naglasio kako se ni u jednom mandatu nije 

toliko stvaralo i gradilo, nikada nije bilo toliko investicija u obrazovanje, zdravstvo, 

gospodarstvo, infrastrukturu, zaštitu okoliša...

- Kada govorimo o obrazovanju, u Svetom Iliji je izgrađena nova osnovna škola, u Velikom 

Bukovcu je dograđena, a u Ivancu, Novoj Vesi i Strmcu se škole nadograđuju. U pripremi 

imamo i cijeli niz projekata za izgradnju školskih sportskih dvorana. U zdravstvu je 

izgrađen objedinjeni hitni bolnički prijem i dnevna bolnica, spinalni centar, obnavljaju se 

Minerva te bolnice u Novom Marofu i Klenovniku, gradi se Centralni operacijski blok, nova 

zgrada Zavoda za javno zdravstvo - rekao je Stričak te nastavio:



- U naše gospodarstvo se trenutno ulaže više od 300 milijuna eura privatnog kapitala i, 

ono najvažnije, sve u industrijsku proizvodnju. Usporedbe radi, na našem području živi oko

160.000 stanovnika, imamo preko 70.000 radnih mjesta, svega 2.000 nezaposlenih te oko 

8.000 stranih radnika. Svjedočimo i nikad većem investicijskom ciklusu državnih tvrtki. 

Također, planiramo graditi i cijeli niz prezentacijsko-interpretacijskih centara kao što su 

Vindija, Gomila, Gaveznica, obnoviti dvorce Šaulovec i staru Belu, realizirati projekt Aquae

Iasae- Grad Varaždinske Toplice – grad na termalnoj vodi - pobrojao je Stričak dodajući 

kako se u narednim mjesecima očekuje proglašenje parka prirode Zagorske gore, prvog 

na našem području.

Podsjetio je i kako je Varaždinska županija prva u Hrvatskoj prišla izradi strategije 

"Varaždinska županija – prijatelj zlatne dobi" jer je želja da umirovljenici, svi oni koji su 

stvarali Varaždinsku županiju, imaju što bezbrižnije umirovljeničke dane. 

- Nema tog područja koje nismo pokrili i napravili iskorak, nema te dobne skupine koja nije 

obuhvaćena našim programima. Sve to zahvaljujući snažnoj podršci Vlade i našeg 

predsjednika gospodina Plenkovića – zaključio je Stričak.

Kandidatkinja za gradonačelnicu Varaždina, dr. Spomenka Kiđemet Piskač, u svom je 

govoru naglasila kako je Grad Varaždin već duži niz godina poznatiji po aferama nego 

onome što on stvarno jest.

- Toliko se toga nanizalo da, kada u Googleu pretražujete riječ Varaždin, pri samom vrhu 

iskoče afere i treba imati ozbiljne informatičke vještine ako želite pronaći ono što naš Grad 

jest i ono što Varaždin predstavlja Varaždinkama i Varaždincima, ali i svima u Republici 

Hrvatskoj i Europskoj uniji. Zbog toga sam se, drage stranačke prijateljice i prijatelji, 

između ostalog i kandidirala za gradonačelnicu našeg Grada. Zajedno sa svima vama i, 

sigurna sam, s većinom Varaždinki i Varaždinaca, napravit ću sve što je potrebno da 

nakon predstojećih lokalnih izbora Varaždin ponovno postane prepoznat po onome što on 

jest - poručila je Kiđemet Piskač čija je želja, ali i cilj da prva asocijacije na Varaždin ne 

budu afere i procesi, već činjenica da je Varaždin prekrasni povijesni grad - nekadašnja 

prijestolnica Hrvatske, grad Baroka i UNESCO-ov grad glazbe.

- Jasnu viziju imamo. Našem Varaždinu je neophodan razvoj i želimo uhvatiti korak s 



potrebama građana. Iskoristit ćemo maksimalno EU fondove, a imamo i našu Vladu koja 

itekako pomaže i spremna je pomoći još i više - zaključila je kandidatkinja za 

gradonačelnicu Varaždina te kao prvi potez najavila kako će do kraja obaviti posao 

sanacije baliranog otpada, za što je Vlada Andreja Plenkovića osigurala novac.

- Ono što moramo odmah započeti je projekt priuštivog stanovanja kako bi mladi ne samo 

ostajali u Varaždinu već i doseljavali u naš grad i u njemu zasnivali obitelji - poruka je 

Kiđemet Piskač.

Predsjednik varaždinske Gradske organizacije HDZ-a i ministar pravosuđa, uprave i 

digitalne transformacije, Damir Habijan je naglasio kako je ovo početak i motivacija za 

predstojeće izbore.

- Mi smo pobjednička stranka i opet ćemo osvojiti vlast u Županiji , gradovima i općinama 

gdje smo do sada imali povjerenje birača, ali ćemo zasigurno dobiti povjerenje u drugim 

sredinama jer iza nas stoje rezultati - kazao je Habijan te podsjetio kako je upravo zbog 

odluke Vlade RH-a premijera Plenkovića osigurano oko 30 milijuna eura za rješavanje 

jednog od najvećih problema, a to je problem baliranog  otpada. Što se tiče njegovog 

resora, najavio je izgradnju nove zgrade suda te skoro proglašenje prvog parka prirode na 

ovom području - "Zagorske gore".

Potpredsjednik Vlade i ministar hrvatskih branitelja, Tomo Medved, čestitao je 35. 

rođendan osnutka HDZ-a Varaždinske županije te se prisjetio sjajne pobjede u Varaždinu 

u Domovinskom ratu kada je tzv. JNA morala napustiti Varaždin, a zarobljeno oružje 

donijelo je preokret na  bojišnicama širom Hrvatske. Zaključio je kako je HDZ garancija 

sigurnosti i stabilnosti Hrvatske i da će se novoprozvani "crveni val" razbiti na stijenama 

koje predstavlja najjača hrvatska stranka - HDZ.

Ratni gradonačelnik Grada Varaždina i brigadir Hrvatske vojske, Stjepan Adanić, naglasio 

je kako se prilikom ovakvih obljetnica nužno prisjetiti utemeljitelja koji su prije 35 godina, u 

teškim vremenima, bili osnivači stranačkih organizacija poput organizacije u Varaždinskoj 

županiji.

Na obilježavanju ove velike obljetnice varaždinskog HDZ-a bili su i glavni tajnik stranke 

Krunoslav Katičić, europarlamentarka Sunčana Glavak, saborski zastupnici Ljubica 



Jembrih i Ljubomir Kolarek te bivši predsjednik Vlade RH i Vlade demokratskog jedinstva 

Franjo Gregurić.

Uime koalicijskih partnera, skupu su nazočili gradonačelnica Varaždinskih Toplica, HSLS-

ova Dragica Ratković, predsjednica Stranke umirovljenika Sjever i predsjednica Saveza 

udruga umirovljenika i starijih osoba Varaždinske županije Jadranka Bahlen i glavni tajnik 

HNS-a Mario Sambolec.

KANDIDATKINJE I KANDIDATI HDZ-a NA IZBORIMA 18. SVIBNJA

Anđelko Stričak: Da bi mogli nastaviti s odličnim rezultatima širom Varaždinske županije, 

kandidirat ćemo dosadašnje načelnike i gradonačelnike i to:

    • Sinišu Jenkača u Novom Marofu

    • Gorana Kaniškog u Gornjem Knegincu

    • Damira Poljaka u Bednji

    • Nenada Horvatića u Ljubešćici

    • Marina Bosilja u Svetom Iliji

    • Brunu Hranića u Vidovcu

    • Darka Markovića u Malom Bukovcu

    • Dragutina Matekovića u Visokom

Podržat ćemo:

    • Dragicu Ratković u Varaždinskim Toplicama

    • Vericu Vitković u Trnovcu Bartolovečkom

    • Sanju Kočet u Donjoj Voći

    • Stjepana Krobota u Breznici

te HDZ-ove kandidatkinje i kandidate:

    • dr. Spomenku Kiđemet-Piskač u Varaždinu

    • Višnju Horvat u Lepoglavi

    • Melani Gavrić u Vinici

    • Silviju Mekotu u Beretincu



    • Zdenka Đurasa u Ivancu

    • Damira Makovca u Maruševcu

    • Darka Žugčića u Brezničkom Humu

    • Matiju Košića u Petrijancu

    • Martina Pintarića u Klenovniku

    • Josipa Cestara u Cestici

    • Ivicu Rojca u Sračincu

    • Matiju Huzjaka u Jalžabetu

    • Dubravka Beseka u Martijancu.
















































